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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Kerstin Appel justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 10 november kl. 10.00. Protokollet e-

postas till medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2010-10-11 
När det gäller toaletten på Rio vård- och omsorgsboende så kommer den inte längre att vara 

öppen för allmänheten. 

 

Det bor för närvarande ca 40 personer kvar på Rio servicehus. Dessa personer erbjuds andra 

boenden inom ramen för valfrihetssystemet. Renoveringen av byggnaden inför ombildningen 

till trygghetsboende kommer att påbörjas våren 2011. Restaurangen, vilken ligger inom 

Micasas ansvarsområde som hyresvärd, kommer att vara kvar.  

 

Yvonne Wendt önskade information kring hur det går med planeringen av utegymmet i 

Tessinparken.  Hanna Markkula kontaktar Fredrik Ekroth, Parkmiljögruppen Norra 

Innerstaden avseende val av träningsredskap.  
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§ 4.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2010-11-17 
- Stimulansmedel för stöd till anhöriga som hjälper och vårdar närstående som är 

äldre, har funktionsnedsättning eller är långvarigt sjuka. 

Pensionärsrådet ser positivt på att medel söks för stöd till anhöriga och vill särskilt lyfta 

fram anhörigvårdarkortet som ett gott exempel. Pensionärsrådet önskade ett förtydligande 

kring fördelningen av medlen. Äldreomsorgen erhåller ca 2,1 mnkr och socialtjänsten 600 

tkr. Bilagan ”Anhörigpolicy för Stockholms stads äldreomsorg” skickas med protokollet.  

 

- Planering för Körsbärsgårdens vård- och omsorgsboende - inflyttningsstopp 

Marianne Snell redogjorde för planeringen för Körsbärsgårdens vård- och omsorgs-

boende. Stiftelsen Rödakorshemmet kommer vid avtalstidens utgång att flytta sin 

verksamhet inklusive personal till Vädurens vård- och omsorgsboende med 54 moderna 

demensboendelägenheter. Ett inflyttningsstopp föreslås på Körsbärsgårdens somatiska 

enheter, totalt 22 platser, samt att entreprenören successivt anpassar bemanningen i 

förhållande till antal boende så att den åtagna personaltätheten vidmaktshålls.  

 

- Förslag om öppna träffpunkten på Rio  

Marianne Snell informerade om planeringen för träffpunkten på Rio. Verksamheten 

kommer att finnas kvar i nuvarande lokaler på Rio vård- och omsorgsboende. Förvalt-

ningens förslag är att lokalerna utökas med det intilliggande sammanträdesrummet och 

den allmänna ytan utanför. Verksamheten kommer att vara en öppen social träffpunkt 

med en kulturell inriktning för att komplettera stadsdelens övriga träffpunkter. 

Ombyggnaden planeras vara klar till januari 2011.  

 

§ 5. Rapport från vård och omsorgsboenden 
Bo Bergmans dagverksamhet 

Viveca Sarman tog upp att det finns en oro i personalgruppen på grund av övertaligheten 

som har uppkommit som en följd av minskad kommunal verksamhet.  

 

§ 6. Besök av Enheten för biståndsbedömning 
Enhetschef Birgitta Charlez och biståndshandläggare Ann-Christine Osvald berättade om 

enhetens för biståndsbedömnings verksamhet. I november 2010 har ca 1440 personer 

hemtjänst, 720 personer bor på vård- och omsorgsboende och 70 bor på servicehus. 

Biståndshandläggarna på Östermalm har ca 90-100 hemtjänstärenden var och är 

uppdelade efter den enskildes datum och adress.  

 

I somras infördes ett nytt kartläggningsinstrument för biståndshandläggning som inne-

fattar nio behovsområden. Syftet med instrumentet är att brukarna ska få en mer jämlik 

hemtjänst. Brukaren kan byta insatser inom ramen för beslutet. Biståndshandläggarna 

beräknar en genomsnittlig bedömd tidsåtgång för insatserna enligt en schablon. Tiden 

anges i ett spann för att ge flexibilitet.   

 

Aktuell avgiftsbroschyr och hemtjänstkatalog skickas med protokollet. Enhetens 

kvalitetsgarantier delades ut på mötet.  

 

§ 7. Övriga frågor 
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Representanter från Pensionärsrådet har besökt en konferens om jämställdhet i hemtjänst 

anordnat av Södermalms hemtjänst AB, ett seminarium om äldre som brottsoffer i regi av 

Brottsofferjouren, varit på ett dialogmöte med programberedningen för äldre och 

multisjuka, en PRO-konferens om budgeten 2011 samt besökt MiCasas visningslägenhet 

för gruppboende för dementa. 

 

Pensionärsrådet framförde önskemål om ett studiebesök på Silviahemmet under våren 

2011. Hanna Markkula återkommer i frågan.    

 

Margareta Thörnblom önskade information om vilka servicehus i staden, förutom Rio, 

som är på gång att ombildas till trygghetsboende. Fastighetsägaren Micasa Fastigheter i 

Stockholm har fått uppdraget att tillhandahålla trygghetsboende. Bostadsförmedlingen 

kommer sannolikt att kunna erbjuda trygghetsboende först med start 2011. I ett första 

skede omvandlas Rinkeby servicehus, Kastanjen (Hägersten-Liljeholmen SDF), 

Långbroberg (Älvsjö SDF), Väduren (Norrmalm SDF), Nälsta servicehus (Hässelby-

Vällingby SDF), Tunets servicehus (Bromma SDF), Hammarbyhöjdens servicehus 

(Skarpnäcks SDF), Skärholmens servicehus (Skärholmens SDF), Rio servicehus 

(Östermalm SDF) och Tanto servicehus (Södermalm SDF).  

 

§ 8. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 6 december 2010. Lokal: Hjorten 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

 

 

 


